



資深顧問律師

teresahuang@leetsai.com

黃郁婷

Teresa Yu-Ting Huang

專業資格

2017 年取得中華人民共和國律師執業資格
2009 年取得中華民國律師資格
2008 年取得中華民國專利代理人資格

學歷

- 美國哈佛大學 法律碩士 (2012)
- 國立台灣大學 民商事法組碩士 (2008)
- 國立台灣大學 法律系學士 (2005)

專門領域

- 公司投資併購及一般公司法務
- 消費者保護
- 勞動法規
- 環境法規
- 醫療藥事法規
- 一般民刑法

辦案經歷

- 提供 Macquarie Securities Ltd. 關於法律盡職查核 (due diligence)、企業併購法、證券交易法、及公司法相關法令諮詢
- 參與臺北市體育處與東森巨蛋經營管理股份有限公司間「臺北市 15000 席多功能體育館委託經營

管理契約」案 (小巨蛋) 之訴訟程序 (代表臺北市體育處)

- 參與台北市信義區輕型捷運系統 BOT 案 (代表 BOT 規劃提案商艾思博公司)
- 協助知名多層次傳銷公司處理網域名稱爭議處理程序
- 提供跨國菸草業者關於菸害防制法、商標法及進口相關法律諮詢
- 提供多個全球知名廠商關於個人資料保護相關法令諮詢
- 提供多家新創或科技公司針對虛擬貨幣相關業務之法律意見及撰擬合約
- 提供知名線上金融新聞媒體、跨國水務及廢棄物處理公司、美商福達電子 (FormFactor)、汎球藥理公司、澳帝華期貨、跨國零售業 (特力屋、HOLA) 等公司法律諮詢
- 大陸法律諮詢
 - 協助私募基金集團投資大陸半導體公司關於法律盡職調查 (due diligence)、投資架構設計、投資合同撰擬及相關公司、證券投資法令諮詢
 - 提供知名光學器材製造業者關於投資設立大陸合資企業之合同撰擬及公司法相關法令諮詢
 - 提供知名美容護膚服務業者關於大陸法律盡職調查 (due diligence)、投資合同撰擬, 以及公司法、醫療美容相關法令諮詢
 - 協助大陸辦公家具製造批發公司之股東出售其大陸公司股權
 - 協助多個公司及個人購買或出售其大陸不動產

著作

- 2019 年科技產業併購 (合著) *Getting the Deal Through* (2018 年 11 月)
- 台灣虛擬貨幣法律及法規 (合著) *亞洲商務法律期刊* (2018 年 7 月 13 日)
- 獨立薪酬委員會與股東就董事經理人酬勞事項行使表決權制度之交融—分析比較美國及台灣相關法制 (碩士論文, 2012)
- 電子商務交易下契約正義之實現—論網路定型化契約 (碩士論文, 2008)

語言

國語、英語、日語

Teresa Yu-Ting Huang

Associate Partner

teresahuang@leetsai.com

Admitted to the Bar, 2017, China

Admitted to the Bar 2009, Taiwan

Patent Agent 2008, Taiwan

EDUCATION

- Harvard Law School (LL.M., 2012)
- National Taiwan University (LL.M., 2008)
- National Taiwan University (LL.B., 2005)

FIELDS OF EXPERTISE

- Corporate Investment, Merger & Acquisition and General Corporate
- Consumer Protection
- Labor and Employment Law
- Environmental Law
- Medical and Pharmaceutical Law
- General Civil and Criminal Law

PREVIOUS PROJECTS AND CASES

- Advising Macquarie Securities Ltd. on various legal issues with respect to due diligence, M&A laws, securities laws and corporate law issues.
- Litigation between Taipei City Sports Office and Eastern Dome Management Co., Ltd. in relation to the management and operation contract of the Taipei Arena (representing Taipei City Sports Office)
- Advising Espoir in its BOT project for rapid transit system in Hsinyi District of Taipei City.
- Assisting a well-known multi-level marketing company in its domain name dispute resolution procedure.
- Advising an international tobacco company on various legal issues with respect to the Tobacco Hazards Prevention Act, the Trademark Act and importation-related legal issues.
- Advising various well-known companies on legal issues with respect to personal data protection.
- Advising startups and technology companies in cryptocurrency-related businesses and drafting relevant contracts.

- Advising a well-known online financial news media company, an international water and waste processing company, FormFactor International Inc., MDS Pharma Services-Taiwan Ltd., Optiver Taiwan Futures, and international retail businesses (Test Rite Retail, HOLA, etc.), on general legal affairs.
- PRC Legal Consulting
 - Assisting a private equity group in its investment of a PRC semiconductor company, including conducting due diligence, designing the investment structure, drafting investment-related contracts and providing general advice on the laws and regulations for companies and securities investment.
 - Assisting a well-known optical equipment manufacturer in drafting a joint venture contract and providing general advice on the laws and regulations for companies.
 - Assisting a well-known skin care service provider on various PRC legal issues with respect to due diligence and investment contracts drafting, as well as providing general advice on laws and regulations for companies and for medical cosmetics.
 - Assisting a shareholder of a PRC office furniture manufacturing and wholesaling company in selling its PRC equities.
 - Assisting various companies and individuals in purchasing or selling their real estate in the PRC.

PUBLICATION

- "Technology M&A 2019", Getting the Deal Through, November 2018 (Co-Author)
- "Cryptocurrency Laws and Regulations in Taiwan", Asia Business Law Journal, July 13, 2018 (Co-Author)
- Merger between Independent Committee and Shareholder Voting on Executive Compensation: Comparative Views from the U.S. and Taiwan (Thesis, 2012)
- Fairness and Justice under Electronic Commerce—A Study on Website Standard Form Contract (Thesis, 2008)

LANGUAGES

Mandarin, English and Japanese